
Comunicació de la Plataforma de Gestió Ciutadana en relació al procés d’auditoria

A l’atenció de l’interventor General, Antonio Muñoz Juncosa,

en nom de la  Plataforma de Gestió Ciutadana,  que agrupa les entitats de Barcelona que 

gestionen equipaments públics de gestió cívica, i en relació amb el procés d’auditoria sobre la 

gestió cívica encarregada a Ernst & Young, S.L. volem constatar que:

 Al llarg del procés d'auditoria en gairebé tots els projectes auditats han patit canvis 

dels tècnics de Ernst & Young, S.L dificultant les tasques de comunicació i seguiment. 

Fins  i  tot,  en  un  cas  la  persona  era  de  fora  de  Barcelona  i  va  caldre  traduir  la  

documentació.

 El profund desconeixement del model de gestió per part de l'equip de l'empresa Ernst 

& Young, S.L que ha dificultat la comunicació.

 La  comunicació  s'ha  fet  sempre  per  mail,  dificultant  l'entesa  i  en  algun  cop  no 

contestant a demandes concretes de trobades virtuals.

 Totes  les  entitats  hem  tingut  problemes  per  delimitar  codi  de  la  subvenció  amb 

l’anualitat  a  justificar.  Per  norma  general  la  resposta  dels  auditors  ha  tardat  una 

setmana i en alguns casos s’ha iniciat la justificació amb un any que no corresponia.

 Alguns  equipaments  hem  hagut  de  patir,  a  més  d'aquesta  auditoria,  d'altres  en 
paral·lel al mateix temps. Les nostres estructures no estan dimensionades per poder 
atendre tanta burocràcia que va en detriment de la dinamització sociocultural. Totes 
les organitzacions gestionem projectes comunitaris i, justament és en aquests mesos 
de  primavera,  estiu  i  tardor  quan  hem  hagut  de  complementar  les  feines  dels 
projectes  amb  la  sobrecàrrega  administrativa  d'aquesta  auditoria.  En  els  casos 
d'equips de treball petits ha condicionat la capacitat de donar resposta a les activitats 
de l'equipament.

 Moltes hem rebut comunicats demanda de documentació durant el mes d'agost quan 

molts equipaments estan tancats.

 Al final  del  procés hem rebut gairebé tots llistats urgents demanant explicacions i 

documentació ja  facilitada a  altres,  malgrat  que la  nostra resposta encara no hem 

rebut l'informe final de l'auditoria.

Per tot això, us volem demanar que s'agilitzi l'entrega dels informes finals a les entitats.


